
Здравейте, 

Моля, за обективно и справедливо решаване въпроса, касаещ точките за уседналост при 

критерии за класиране на деца в детски заведения. С настоящето подкрепям този 

критерий, като стигам и по- далече. Бих предложила дори увеличение на тези години на 

5. 

Бъдете справедливи и разумни при вземане на решение по въпроса. Не е честно деца, 4- 

то поколение в квартал да не могат да се класират, за сметка на деца от други картали, 

нали? Мислете така, както бихте мислили, ако проблемът е Ваш. 

 

С Уважение 

Светлана Ганчева 

 


